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1. Samenvatting BNK  

Bewonersnetwerk Braamweg, Hazegrietje, Klarenbeek e.o.– hierna te 

noemen BNK – is bij notariële akte d.d.19 april 2018 opgericht. De 

stichting staat sinds 20 april 2018 ingeschreven bij de Kamer van 

Koophandel te Arnhem onder nummer 714 77 381.                                                                 

 

 

 

 

 

 

 

Werkgebied 

Het werkgebied van BNK ligt tussen de openbare wegen: Dalweg, Thomas 

à Kempislaan, Rosendaalseweg, Monnikensteeg, Weg achter het Bos, 

Apeldoornseweg tot aan de Dalweg en omvat ongeveer 350 

woonadressen.  
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Doelstelling 

De stichting heeft in haar statuten (zie https://bnkarnhem.nl) aangegeven 
betrokkenheid en invloed van bewoners te willen bevorderen en 

verbinding te willen leggen tussen bewoners en initiatiefnemers in het 
werkgebied. 

BNK is echter géén spreekbuis: we spreken niet namens de bewoners. 

Daarnaast wil BNK-initiatieven van bewoners in het werkgebied faciliteren 

en ondersteunen. 

 

Samenstelling van het bestuur 
 

 
 

Statutair moet het bestuur minimaal vier en maximaal zeven leden tellen. 

In dit verslagjaar bestaat het bestuur uit zes personen. Allen zijn 

woonachtig in ons werkgebied. 

 

 
Ondersteuning 

 
De gemeente Arnhem ondersteunt bewoners(afvaardigingen) waar nodig 

en gewenst door middel van het team Leefomgeving (TLO) in het kader 
van de nota “Van Wijken Weten”. 

  
 

2. Communicatie 

De communicatie met de bewoners geschiedt door publicatie op onze 

website “www.bnkarnhem.nl” en via een periodiek uit te brengen digitale 
nieuwsbrief. In totaal (inclusief De Drie Gasthuizen) wordt deze  digitale 

nieuwsbrief aan bijna 300 adressen gestuurd.  

Sinds de start in april 2018  hebben 41.128 bezoekers onze website 

bezocht. In 2022 bezochten 8.701 bezoekers de website; een gemiddelde 
van 725 bezoekers per maand. Per bezoeker worden gemiddeld twee 

onderwerpen bekeken. Per onderwerp zit er niet veel verschil in de 
belangstelling. Het aantal bezoekers is ongeveer 20% lager dan 

voorgaande jaren. 
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In 2022 hebben wij twee keer een digitale nieuwsbrieven verstuurd; één 

bevatte de uitnodiging voor het bijwonen van een bijeenkomst voor het 
buurtprogramma 2023. Het bereik binnen ons werkgebied is dit 

verslagjaar opnieuw iets toegenomen. Uit het aantal bezoeken aan onze 
website blijkt dat deze nieuwsbrieven en onze gedetailleerde informatie op 

de site goed gelezen worden. Ook dit jaar verslagjaar leidt het verschijnen 
van de nieuwsbrief tot meer bezoek aan de website. Er zijn diverse 

reacties van bewoners binnen gekomen op de nieuwsbrieven waaruit blijkt 
dat deze informatievoorziening zeer wordt gewaardeerd. 

Het bestuur heeft in samenwerking met de webmaster wel een kleine 
wijziging ingesteld, waardoor de actuele onderwerpen sneller vindbaar 

zijn. Ook de foto-impressie van onze wijk is aangepast. 
 

 

Samenwerking met andere wijkorganisaties en bewonersoverleggen 

 

BNK zoekt contact met andere wijkorganisaties als dat van gezamenlijk 
belang kan zijn. 

Over de ontwikkelingen rond het schoolgebouw van Kentalis aan de 
Hommelseweg is overleg met de huurdersvereniging en met de wijk Sint 

Marten/Sonsbeek gevoerd. 

 

 

3. Activiteiten en Aandachtspunten in 2022 

De stichting heeft in 2022 totaal vier reguliere vergaderingen gehouden. 

Deze vergaderingen houden wij in het gebouw van De Drie Gasthuizen 

aan de Rosendaalseweg. De vergaderingen konden gelukkig weer ‘live’ 

plaatsvinden na het afschaffen van de coronamaatregelen.  

Ook is in september een bewonersbijeenkomst op deze locatie gehouden. 
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Een vertegenwoordiger van het Team Leefomgeving is bij alle 

vergaderingen aanwezig geweest. Dit team is voor ons een belangrijke 

vertegenwoordiging van de gemeente. De agenda’s van deze 

vergaderingen en de uitnodiging tot bijwonen worden vooraf gepubliceerd 

op onze website. 

 

 

Belangrijkste aandachtsgebieden in 2022: 

 

- Kentalis/ Dr. Bosschool aan de Hommelseweg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vanaf 2019 is BNK betrokken bij de plannen rond de uitbreiding en 

verbouwing van deze school. Ook de hierbij behorende 

parkeerproblematiek heeft onze aandacht. Wij werken nauw samen met 

de omwonenden die zich hiervoor hebben georganiseerd. In dit 

verslagjaar is duidelijk geworden dat de plannen zijn bijgesteld en dat er 

minder leerlingen op deze locatie gaan komen dan eerder was bedacht. 

Ook is er geen sprake meer dat hier de uitvalsbasis voor ambulante 

begeleiding van leerlingen komt. Daarmee kan het bouwvolume minder 

worden. De communicatie over de plannen blijft problematisch: zowel de 

gemeente als  het schoolbestuur is erg terughoudend met informatie. 
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- Zwembad Klarenbeek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De parkeerproblematiek op drukke dagen blijft onveranderd. De afspraak 

met het zwembad was dat op deze dagen het bovenstuk van de 

Hommelseweg bij het waterpompstation opengesteld zou worden voor 

parkeren. Dit is echter dit verslagjaar niet gebeurd.  

Met de gemeente is afgesproken dat wordt onderzocht of in het bovenstuk 

van de Hommelseweg tussen het zwembad en de Bosweg een 

‘passeerstrook’ zou kunnen worden gerealiseerd. De gemeente zal hierin 

het voortouw nemen.  

Daarnaast blijft BNK alert op de ontwikkelingen en willen we het contact 

met bestuur en management van Openluchtzwembad Klarenbeek en de 

buurt zodanig invullen dat door goede communicatie irritaties worden 

voorkomen.  

 

- Wijk/buurtprogramma 2023: 

 

 
 

In september hebben de gemeente en BNK een bewonersavond 

georganiseerd. Tijdens deze bijeenkomst zijn thema’s voor het 

wijkprogramma voor 2023 bij bewoners geïnventariseerd. BNK en de  

gemeente hadden hiervoor al een voorzet gemaakt. In totaal hebben 

15 bewoners uit ons gebied hieraan deelgenomen.  
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De acties die voorkomen uit het programma worden in 2023 verder 

uitgewerkt. Op onze website kunt u het buurtprogramma bekijken. 

 

- AED: 

Dankzij inspanningen van BNK is een belangrijke stap gezet in de 

aanschaf van een AED in onze buurt. Deze hartdefibrilator kan levens 

redden en wij zijn van mening dat zo’n apparaat ook in onze buurt niet 

mag ontbreken. Het gemeentelijk beleid is echter dat deze apparaten – 

totale kosten ongeveer 3.000 euro- NIET betaald worden uit algemene 

gemeentemiddelen, maar wel kunnen worden gefinancierd uit 

wijkgelden die BNK van de gemeente krijgt. 

Door zeer spaarzaam met onze financiële middelen om te gaan, zijn we 

er in geslaagd dit geld bij elkaar te brengen en kunnen wij tot aankoop 

overgaan. De AED zal – dankzij belangeloze medewerking van de 

pomphouder - worden geplaatst bij het benzinestation van Tango bij de 

rotonde Hommelseweg/Dalweg/Thomas á Kempislaan.  

  

 
 

Begin 2023 zal het apparaat worden geplaatst. Na een oproep daartoe 

hebben zich 5 buurtbewoners aangemeld voor een cursus om de AED 

te bedienen. 
 

- Bosweg 1 
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BNK kreeg in januari signalen dat zeven containerunits geplaatst zijn op 

het terrein van – voorheen 4Your Care  - aan de Bosweg no 1. Deze zijn 

zonder de vereiste vergunning geplaatst en wij hebben de gemeente 

gevraagd de containers te doen verwijderen. De reden hiervoor is dat juist 

op dit stuk terrein het voormalige klooster Monnikenhuizen heeft gestaan 

en dat deze locatie is aangewezen als Rijks-archeologisch Monument met 

archeologische onvervangbare elementen. 

Naar de mening van BNK dient de gemeente te handhaven aangezien er 

een strafbaar feit is gepleegd, namelijk het illegaal verstoren van 

archeologisch goed. Ons handhavingsverzoek is afgewezen, reden waarom 

wij in beroep zijn gegaan tegen deze uitspraak. 

Tegelijkertijd heeft de nieuwe bedrijfsvoering van deze locatie een 

vergunning aangevraagd – en verkregen - voor het gedurende 15 jaren in 

stand houden van deze containerunits. Ook tegen deze beslissing zijn wij 

in beroep gegaan. In de loop van 2023 zullen wij vernemen hoe de 

Algemene Bezwaarschriftencommissie aan het college van burgemeester 

en wethouders hierover zal adviseren. 

 

- Herinrichten Braamberg 

 

 
 

Hoewel dit gebied in formele zin net buiten ons werkveld ligt - het gaat 

om het stuk natuurgebied tussen de Wagnerlaan, Cattepoelseweg en 

Apeldoornseweg – participeert BNK in een werkgroep die betrokken is bij 

een nieuwe invulling van dit mooie landelijke gebied. Een van de 

doelstellingen is het terrein beter geschikt te maken als ‘healing 

landscape’ voor bewoners van de Braamberg. Daarnaast zou het terrein 

ook meer verbonden moeten worden met Sonsbeek en op die manier 

toegankelijk moeten worden voor het personeel en bezoekers van 

ziekenhuis Rijnstate. De gemeente is met diverse partijen – waaronder 

BNK- in gesprek over een mogelijke invulling. 
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- Energietransitie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De warmtescan -uitgevoerd begin 2022 – heeft voor een zestal woningen 

geresulteerd in aanbevelingen over een betere isolatie. Gezien het succes, 

is aan het eind van dit verslagjaar opnieuw een oproep gedaan. Twaalf 

bewoners in ons werkgebied hebben zich voor zo’n scan opgegeven. Per 

keer kunnen 6 tot 7 woningen worden onderzocht: dit kan alleen bij grote 

temperatuurverschillen tussen binnen en buiten en specifiek in de 

avonduren. In 2023 zal worden bekeken hoeveel woningen er onderzocht 

kunnen worden. Degenen die zich hebben aangemeld, krijgen vroegtijdig 

bericht wanneer deze scan zal plaatsvinden. De bevindingen worden na 

enige tijd in papieren vorm aan de bewoner overhandigd. 
 

 

- Schouwwandeling park Klarenbeek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In oktober heeft er opnieuw een schouwwandeling plaatsgevonden. Na 

een oproep op onze website hebben 14 bewoners deelgenomen aan deze 

leerzame en nuttige wandeling. Er zijn meningen en ideeën uitgewisseld 

en de medewerkers hebben hun visie uiteengezet. Voor een inhoudelijk 

verslag en de uit te voeren werkzaamheden, zie onze website. 

 

 

 

 



Pagina 9 van 10 
 

- park Klarenbeek  

 

Mede op ons aandringen is de gemeente gestart met het opstellen van 

een nieuwe visie op het park. De vorige visie liep tot 2017. Door 

ambtelijke wisselingen en andere prioriteiten bij de gemeente is er 

sindsdien geen nieuwe nota verschenen. Toch is dit naar de menig van  
 

 

 
 

BNK o.a. door het ontstaan van veranderende inzichten zeer wenselijk. 

Het huidige college heeft die wens gehonoreerd en BNK is hierbij 

betrokken. Via onze website zullen wij u in de komende periode op de 

hoogte houden.  

 

BNK heeft eveneens het initiatief genomen om park Klarenbeek officieel 

tot Gemeentelijk Monument te laten verklaren. Vreemd genoeg leeft deze 

wens ook bij de gemeente al zeer lang (sinds 2006) maar tot op heden is 

hieraan geen invulling gegeven. BNK heeft dan ook erop aangedrongen nu 

daadwerkelijk de noodzakelijke stappen te zetten.  Wij denken dat 

hierdoor in de toekomst geen ‘aanvallen’ meer worden gedaan om in dit 

park bouwplannen te ontwikkelen. In 2023 zal een landschapsadviseur de 

kwaliteiten van het park (her)inventariseren en op basis daarvan zal 

worden beslist of een monumentale status aan de orde is. Wel is 

inmiddels duidelijk dat – als e.e.a. zou worden gerealiseerd – ook het deel 

tot aan de Apeldoornseweg hierbij betrokken gaat worden.  

 

 

4. Financiën 2021 

BNK maakt jaarlijks – in overeenstemming met onze statuten – een 

jaarrekening van het afgelopen - en een begroting voor het komende 

kalenderjaar. Deze wordt in het opvolgend kalenderjaar goedgekeurd, 

vastgesteld en aan de gemeente gepresenteerd. 
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BNK heeft bewust gekozen om geen vorm van sponsering binnen ons 

werkgebied te organiseren en uitsluitend gebruik te maken van de 

mogelijkheden die de gemeente Arnhem biedt voor dit soort 

wijkinitiatieven. 

Door spaarzaam met de gemeentelijke tegemoetkoming om te gaan, zijn 

wij in de gelegenheid geweest om de aanschaf van een AED uit eigen 

middelen te financieren. Daarnaast betalen wij een – zeer schappelijke – 

vergoeding aan De Drie Gasthuizen voor het beschikbaar stellen van 

vergaderaccommodatie. 

 

 
Versie 17-01-2023 


